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Beste raadsleden,

Woon sinds november 2007 met veel plezier aan de Groenendaal in Woerden. Fijne plek met betrokken
bewoners.
De straat met zomers de stokrozen en een populair kabouterhuisje. En meestal keurig geveegd door de
bewoners. Helaas is daar nu weinig animo meer voor. Het gevoel dat we er voor de gemeente niet toe doen
overheerst.

Ik verwacht geen plekje voor mijn deur, maar door het nieuwe beleid is het zoeken naar een plekje echt
problematisch. Terwijl 100 meter verderop bij de haven elke avond ruim 50 plekken ongebruikt zijn. Pas
allemaal opnieuw bestraat en ingericht, maar voor wie zijn deze plekken?.

Eerst is afgelopen winter de prijs van de vergunning flink verhoogd, daarna uit het niets eind april een zeer
onduidelijke brief over de veranderingen m.b.t. het parkeren. Wat gelijk binnen een paar dagen werd ingevoerd.
Echt bizar en dan in een periode dat het dagelijkse leven al niet makkelijk is.

Het parkeerbeleid is in het verleden wel vaker aangepast, maar altijd in goed overleg.

Als de gemeente dit beleid doorzet, wat is dan het resultaat. Ben heel bang dat de sfeer in de binnenstad zal
veranderen. Veel bewoners die er een kort tijd wonen en dan weer vertrekken. Geen binding hebben met de
straat waar ze wonen enz.

Het doel is autoluw? De winkelstraten en het kerkplein zijn auto vrij. Wat is nu het probleem? een te lege
parkeergarage?

Nu zijn de bewoners, bezoekers en de winkeliers niet blij, waar gaat het over, een tiental auto’s minder in de
binnenste schil?

Laat ons gewoon parkeren ook in zone D zoals voorheen.

Of wellicht de mogelijkheid dat als op straat geen plek is, dat je dan in de parkeergarage kan gaan staan. Ik weet
dat er steden zijn die voor die oplossing hebben gekozen.

En als laatste laat iemand niet zijn vergunning kwijtraken bij het wijzigen van zijn kenteken. Je zal maar een
flinke aanrijding krijgen! Of van je werk een andere auto krijgen. En ik weet dat dat nu alleen voor de tweede
vergunning geldt, maar ik ken bewoners voor wie dat op korte termijn een probleem is.

Met vriendelijke groet,




